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Bomeninventarisatie Leeuwesteyn Noord 

 

Naam bijeenkomst  
 

Voorzitter 

 

Heleen de Boer 

Tijd 19.30-20.15 uur 

Zaal Trouwzaal 

Soort Bijeenkomst: Bespreken commissiebrief 

Geagendeerd door: Cees Bos (Stadsbelang Utrecht) en Femke Merel Arissen (PvdD) 

Doel van de bijeenkomst De raad hoort graag: de mening van betrokkenen  

Betrokken ambtenaren/ 

Presentatoren 

Presentatie: Liesbeth Groenveld, Bureau NegenTien  

Karin van der Weele, Bureau NegenTien 

Pieter Eckhardt, Bureau NegenTien 

Meepraters Bart Jurgens, Wijkraad Leidsche Rijn (bijlage als presentatie) 

Suzan Cornelissen, burger  

Ben van Diest, als bewoner van Utrecht West, tevens vrijwilliger 

stadserf RoodNoot/stal Thamen (houder van pony's & 

schapen) 

Portefeuillehouder(s)  Wethouder Geldof 

Aanwezige griffiemedewerker(s) Harry Peters 

Programma Presentatie(s) 

Meepraters aan het woord 

Vragen raadsleden 

Vervolg Afhankelijk van het verloop van deze bijeenkomst zal er al dan 

niet een vervolg plaatsvinden.   

 

Onderwerp en doel van de bijeenkomst 

De gemeente heeft plannen voor het stadsbos Leeuwesteyn. Bestaande bomen in Leeuwesteyn Noord zijn 

geïnventariseerd. In de nieuwe plannen is mogelijk niet voor alle bomen plaats. De raad is benieuwd naar de 

reacties van inwoners, betrokken wijkraden en natuur- en milieugroepen. Bij deze bijeenkomst bent u 

welkom als meeprater. 

 

Motivatie  

Cees Bos, Stadsbelang Utrecht:  

Stadsbelang Utrecht is niet overtuigd van de noodzaak om veel kostbaar groen in dit plangebied te kappen 

ten gunste van de uitvoering van plannenmakerij en de ophoging van het gebied. Wat de fractie betreft ligt de 

uitdaging in het mogelijk maken van behoud van een groot deel van de huidige bomenstructuur en het 

ruimte scheppen en behouden voor bestaande flora en fauna binnen het plangebied. Graag wil de fractie een 

stukje ambtelijke toelichting en andere partijen uitnodigen om de raadsleden te informeren over hun mening. 

Vervolgens bepaalt de fractie of men dit voor de cie. wil agenderen. 
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Remke Merel Arissen, PvdD 

De brief van het college aan Wijkraad Leidsche Rijn en Wijkraad West bevat belangrijke informatie ten aanzien 

van de toekomst van de bomen in Leeuwesteyn Noord & Leidsche Rijn Centrum Oost.  De commissiebrief 

bevat tevens een aantal bijlagen met onderzoeksresultaten, foto’s en kaartjes. De fractie van de Partij voor de 

Dieren is heel benieuwd naar de reacties van omwonenden, de wijkraden en betrokken natuur- en 

milieugroepen ten aanzien van deze onderzoeksresultaten en de daaruit voortgekomen plannen. 

 

Bijdragen 

 
Bart Jurgens, Wijkraad Leidsche Rijn 

Wijkraad Leidsche Rijn heeft een advies opgesteld, mede ondertekend door wijkraad West, om in het te 

ontwikkelen gebied Leeuwesteyn 75% van de bomen te behouden. In haar reactie zegt B&W dat er 41% van de 

bomen wordt behouden. Dat is ruwweg de helft, maar dat is voor Leidsche Rijn Centrum Oost, voor 

Leeuwesteyn wordt een strook van 30 m langs het kanaal genoemd waar bomen kunnen blijven staan, maar 

een percentage kan niet worden genoemd. 

Wijkraad Leidsche Rijn vindt de bomen belangrijker dan meer woningen en vindt dat de plannenmakers 

creatiever moeten zijn bij het inpassen van bestaande bomen. 

 

Inspraakreactie dinsdag 16 december 2014 “Bomen in Leeuwesteyn” 

Bart Jurgens namens Wijkraad Leidsche Rijn 

Wijkraad Leidsche Rijn heeft een advies opgesteld, mede ondertekend door wijkraad West, om in het te 

ontwikkelen gebied Leeuwesteyn 75% van de bomen te behouden. (De ontwikkelings visie Centrale Zone van 

2005 spreekt over Leeuwensteijn). In haar reactie zegt B&W dat er 41% van de bomen wordt behouden. Dat is 

ruwweg de helft, maar dat is voor Leidsche Rijn Centrum Oost, voor Leeuwensteyn wordt een strook van 30 m 

langs het kanaal genoemd waar bomen kunnen blijven staan, maar een percentage kan niet worden 

genoemd. Wijkraad Leidsche Rijn vindt de bomen belangrijker dan wat meer woningen en vindt dat de 

plannenmakers creatiever moeten zijn bij het inpassen van bestaande bomen. 

In het te ontwikkelen gebied bevinden zich heel wat bomen, langs de “oude” A2 en tussen de oude A2 en het 

kanaal. Daar zijn twee driehoeken bos bij. In de bomen inventarisatie staan foto’s van die twee stukken bos. 

Die hoop ik hier te kunnen laten zien. (pdf bestand) 

Ik heb de bomeninventarisatie opgeteld, en ik kom tot 1487 bomen. In het huidige conceptplan moeten 

daarvan ca 651 op plaatsen staan waar bebouwing is gepland, dus zou er 56% kunnen blijven staan. De 

wijkraad spreekt in haar advies minimaal van 75%, dus dat wordt niet gehaald. 

Er zijn in de bomeninventarisatie nog heel veel meer en zelfs nog mooiere foto’s van bomen, eigenlijk spreekt 

het hele inventarisatie document voor het laten staan van alle bomen. En kun je zeggen dat een deel van het 

conceptplan in de prullenbak moet en dat er opnieuw begonnen met worden met het ontwerp met de 

randvoorwaarde – de bomen moeten blijven staan. Dus waar bomen staan kan niet worden opgehoogd. Je 

kunt je afvragen of er per sé moet worden opgehoogd. Is dat een eis van Rijkswaterstaat om te zorgen dat de 

wanden niet uit de tunnel worden geblazen in plaats van het dak, als er in de auto een tankwagen met LPG 

ontploft? Aan de zijde van Hooge Weide bij de boerderij is er ook en stuk waar de grond niet wordt 

opgehoogd en met trappen wordt gewerkt. Trouwens wat is er tegen om ergens een stuk tunnelwand te laten 

zien, mooi om vanaf het WA Park over de wijk te kijken, en een aandenken voor alle Leidsche Rijners die bij 

hun pogingen om dingen veranderd te krijgen er tegen een muur aan zijn gelopen (grapje!). 

Maak van de tunnel geen ecologische ramp. In die bosjes en bomensingels huizen vogels, uilen, fazanten, 

fourageren vleermuizen, leven muizen, egels, en vele andere dieren. Het zullen geen beschermde soorten 

zijn, een ontheffing van de flora- en fauna wet is misschien niet nodig en anders krijg je hem wel als je de 

dieren maar met zachte hand verwijderd. 
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Dus geachte commissie leden, dit is wat wij vragen. Eis van B&W dat de bomen in Leeuwesteyn voor minimaal 

75% blijven staan (Ik zeg hier 75% omdat de wijkraad dat zo in een advies heeft aangegeven), en laat de 

ontwerpers de hellingen naar de tunnel zo maken dat die bomen ook in leven kunnen blijven. Schrijf 

desnoods een prijsvraag uit.  

Als het plan zo wordt aangepast dat bos 1 en bos 2 worden ingepast dan wordt 80% van de bomen 

behouden, een aantal waar de wijkraad tevreden mee zou zijn. En de bewoners (mensen en dieren) van 

Leeuwesteyn kunnen genieten van het bos. 

///// 

 

Suzan Cornelissen 

Ik ben nieuwsgierig naar de beweegredenen bestaand groen niet als waardevol aan te merken, ik wil hier 

graag gedachten over uitwisselen. 

///// 

 

Ben van Diest, als bewoner van Utrecht West, tevens vrijwilliger stadserf RoodNoot / stal Thamen (houder van 

pony's & schapen) 

Men moet de natuur liefhebben, de wijsheid hebben te 

leven in het onmiddellijk nabije en niet in de verte. 

Albert Camus i 

Inspraakreactie dinsdag 16 december 2014 “Bomen in Leeuwesteyn / Leidsche Rijn Centrum Oost ” 

Van: Ben van Diest, wijkbewoner west / vrijwilliger stadserf RoodNoot 

Vanavond wil u geïnformeerd worden over wat belanghebbenden, betrokkenen vinden van de plannen met 

betrekking tot het behoud van bomen in Leeuwensteyn en Leidsche Rijn Centrum Oost. 

Graag wil ik als bewoner van Utrecht West, ik woon in de 2e Delistraat in Lombok, daaraan een bijdrage 

leveren. 

Ik ondersteun als bewoner van Utrecht West het behoud van bomen in Leeuwensteyn en Leidsche Rijn 

Centrum en bepleit ook het behoud van het huidige groengebied langs de westzijde van het Amsterdam – 

Rijnkanaal, in het bijzonder de strook tussen de nieuw te realiseren 'Fietsbrug' en de 'Gele Brug'. 

Met de komst van Leidsche Rijn is de westgrens van Utrecht met het landelijk buitengebied zo'n 10 kilometer 

naar het westen opgeschoven. Utrecht West is daarmee in het centrum van de stad komen te liggen. West 

ontbeert een natuurlijk groengebied van enige omvang! 

Als vrijwilliger van stadserf RoodNoot onderhoud ik de weilandjes onderaan de Gele Brug bij het kanaal t.b.v. 

de pony’s en schapen. Ik ervaar voortdurend het belang van 'natuurlijk' groen in dat gebied. Veel wandelaars, 

joggers en fietsers komen via de Gele Brug naar de kanaaldijk, gezinnen met kinderen, opa's met hun 

kleinkinderen, zelfs tienermeisjes uit Ondiep. 

Het is landschappelijk ook een bijzonder punt met aan de overzijde de ingang naar het Merwedekanaaal - 

gebied met sluizen, Cereool gebouw en verderop de Munt. En aan deze zijde het sluiswachtershuisje, een 

stukje Wetering, stadserf RoodNoot. 

Met de komst van de fietsbrug over het Amsterdam-Rijnkanaal in 

Oog-in-Al wordt het betreffende gebied extra ontsloten en ontstaat de mogelijkheid om vanuit het centrum 

en vanuit West een 'rondje' te maken: wandelend, fietsend, joggend. 

Ik pleit er daarom als bewoner van West voor dit bijzonder stukje Utrecht groen en natuurlijk te houden. Een 

eerste stap in die richting is het behoud van de huidige bomen en het bestaande groengebied. Deze groen 

oase aan het water van het Amsterdam-Rijnkanaal laat zich hier goed combineren met de stedelijke 

uitstraling van Leidsche Rijn Centrum. 

Hartelijk dank voor uw aandacht. 

 

 


